
Motioner till Vänsterpartiets Karlstad årsmöte 2023                                            

Motion 1 Möte om valutvärdering

Valresultatet i allmänhet och partistyrelsens utvärdering av densamma i synnerhet har lett till livliga 
diskussioner inom partiets olika delar, så väl på möten som på nätet och i media. Det är önskvärt att 
Karlstads lokalavdelning sammankallar till ett möte där vi medlemmar, utan stress, kan vända och 
vrida på frågan tillsammans.  

Har vi samsyn? Vari skiljer sig våra tolkningar? Hur går vi vidare? Det är svårt att på egen hand 
orientera sig bland alla ståndpunkter men tillsammans är vi starka och kan vara det ”kollektiva 
intellekt” sin Gramsci önskade sig.

Undertecknad önskar alltså…

    • att det utlyses ett möte som uteslutande ägnar sig åt att diskutera valresultatet och den centrala 
utvärderingen.

    • att detta möte enbart ägnar sig åt detta så att diskussionen får ta den tid som behövs.

Tore Pettersson

Styrelsens förslag till beslut

Bifall på bägge punkter.

Motion 2 Medlemsgruppen på Facebook

V Karlstads styrelse ska ta beslut om huruvida partiföreningens medlemsgrupp på Facebook (som 
delvis också  kommit att fungera som ett diskussionsforum) ska få vara kvar.

 Medlemsgruppen/forumet har funnits sedan 2016. Under de sju år som medlemsgruppen har 
funnits har det fungerat bra. Det ger möjlighet för kamrater som inte har möjlighet att närvara på 
möten att föra fram sina åsikter. Det ger medlemmar möjlighet att ”provtänka” ,bolla idèer och 
samtala om politiska frågor som inte ges utrymme på medlemsmötena (då medlemsmötena behöver 
begränsas till en fastställd dagordning pga information som behöver förmedlas och beslut som 
behöver tas). Många medlemsmöten rör den kommunala politiken; något som för en medlem som 
inte är insatt i det kan te sig svårbegripligt –  medlemsgruppen kan då fungera som ett bra 
komplement till medlemsmötena där medlemmar får möjlighet att tala om de frågor som de själva 
brinner för. Vidare så kan tröskeln för att som ny medlem besöka ett medlemsmöte bli lägre om man 
har haft kontakt och skrivit med sina kamrater i medlemsgruppen på Facebook. Jag yrkar:

att V Karlstads medlemsgrupp på Facebook ska få vara kvar.

Mina Jakobsson

Styrelsens förslag till beslut



Bifall. Styrelsen vill dock påpeka att medlemsgruppen inte är styreslens kommunikationskanal i 
meningen att den används som enda sätt att skicka ut information om medlemsmöten och liknande.

Motion 3 Temamöten för att diskutera politik

Jag har suttit i avd. valberedning en tid och utifrån erfarenheten därifrån har jag sett ett behov att ha 
fler avdelningsmöten där det förs politiska diskussioner. När valberedning nu får namn på 
nominerade  till olika poster har vi ofta aldrig träffat flera av namnen. Vi saknar därför kunskap om de
nominerades kompetens som bäst kan fylla en given post.

Jag föreslår därför att styrelsen får uppgiften att planera in ett antal temamöten per termin för att 
diskutera politik.

F.d Valberedningen Krister Stål

Styrelsens förslag till beslut

Bifall.

Motion 4 Cirkulär ekonomi

I avsnittet ” En klimatsmart kommun” i valplattformen 2022 finns en rad förslag på klimatåtgärder i 
Karlstad. En del är konkreta medan andra utpekar en riktning. I den fjärde punkten står det att vi vill 
”utveckla de handelsområden vi redan har framför att bygga nya” och i texten ovanför skriver vi att 
”omställning till cirkulär ekonomi och att stödja verksamheter som bidrar till omställning till cirkulär 
ekonomi utgör en viktig del i en hållbar ekonomi”. Hur den cirkulära ekonomin rent praktiskt ska 
stimuleras i vår kommun behöver konkretiseras så att frågan kan tas upp i kommunens 
parlamentariska process. Delar av den cirkulära ekonomin hanteras av kommunen, till exempel 
insamling av avfall, medan privata aktörer förväntas stå för andra aktiviteter som second-
handförsäljning och reparationer.  Frågor om den cirkulära ekonomin skulle kanske också i vissa fall 
kunna kopplas ihop med utvecklingen av handelsområden. Vikten av övergång till cirkulär ekonomi 
behöver bli mer känd, synas konkret i vår kommun och framstå som attraktiv. 

Jag föreslår

 att styrelsen för Vänsterpartiet i Karlstad och den kommunala gruppen överväger om det är 
en bra och framkomlig väg för ökad cirkulär ekonomi att Vänsterpartiet Karlstad tar initiativ 
till att kommunen bjuder in relevanta aktörer för diskussion och samråd i frågan.

 att styrelsen för Vänsterpartiet Karlstad och den kommunala gruppen tar ställning till om 
verksamheter inom cirkulär ekonomi kan förläggas till befintliga handelsområden, inberäknat
Karlstads centrum 

 att styrelsen och kommunal gruppen formulerar fler konkreta förslag samt även inhämtar 
medlemsförslag om hur den cirkulära ekonomin skulle kunna stimuleras i vår kommun.

Eva Grip

Styrelsens förslag till beslut

Bifall på samtliga punkter.


